

Title (en)
Dishwasher

Title (de)
Geschirrspülmaschine

Title (fr)
Lave-vaisselle

Publication
EP 2301408 A2 20110330 (DE)

Application
EP 10177447 A 20100917

Priority
DE 102009045050 A 20090928

Abstract (en)

The dishwasher (1) has a rinsing container (3) and a water softening unit (9) which has a filling neck (7). The filling neck extends into the rinsing container through an opening of the rinsing container and has a water softener-filling opening (10). The water softening unit is attached to the rinsing container by a rotary fastener (12). A cover (20) is provided to close the water softener-filling opening. The cover is held at the rotary fastener.

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft eine Geschirrspülmaschine, insbesondere Haushalts-Geschirrspülmaschine (2), mit einem Spülbehälter (3) und mit mindestens einer Enthärtungseinrichtung (9), die einen Einfüllstutzen (7) aufweist, der durch eine Öffnung (6) des Spülbehälter (3) sich in den Spülbehälter hinein erstreckt und eine Enthärtungsmittel-Einfüllöffnung (10) aufweist, wobei die Enthärtungseinrichtung (9) mittels zumindest eines Drehbefestigungselements (12) an dem Spülbehälter (3) befestigt ist, wobei ein Deckel (20) zum Verschließen der Enthärtungsmittel-Einfüllöffnung (10) vorgesehen ist. Erfindungsgemäß ist vorgesehen, dass der Deckel (20) an dem Drehbefestigungselement (12) gehalten ist.

IPC 8 full level
A47L 15/42 (2006.01)

CPC (source: EP)
A47L 15/4231 (2013.01)

Cited by
CN107773189A

Designated contracting state (EPC)
AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)
BA ME RS

DOCDB simple family (publication)
EP 2301408 A2 20110330; EP 2301408 A3 20170118; EP 2301408 B1 20190717; CN 102028443 A 20110427; CN 102028443 B 20140702;
DE 102009045050 A1 20110331

DOCDB simple family (application)
EP 10177447 A 20100917; CN 201010296794 A 20100927; DE 102009045050 A 20090928